

EEX publishes revised 2020 Auction Calendar for Emission Allowances - Start of auctioning for the Innovation Fund

Leipzig, 01 July 2020

Dear trading participants,

The European Energy Exchange (EEX) has published the revised 2020 calendar for the auctioning of EU emission allowances (EUA) in coordination with the European Commission, the EU Member States and the EEA EFTA states auctioning on the common auction platform (CAP2) as well as with the competent German and Polish authorities.

Furthermore the European Commission has confirmed the start date of the auctioning for the Innovation Fund (IF). Starting from 16 July 2020, EEX will commence to auction additionally 50,000,000 EUAs until the end of 2020 for the Innovation Fund on behalf of the EU member states participating in the CAP2 auction platform.

The 2020 auction calendar has been adjusted for the period from September to December 2020 in accordance with the Auctioning Regulation due to the operation of the Market Stability Reserve (MSR) taking into account the publication of the 2019 total number of allowances in circulation (TNAC) published in May 2020.

The revised auction volumes from **September to December 2020** will be as follows (including IF volume):

| | EU CAP2 | DE | PL |
|---------------------|----------------|---------------|---------------|
| Volume per auction | 3,952,000 EUA | 2,593,000 EUA | 6,398,500 EUA |
| Volume last auction | 3,959,500 EUA | 2,598,500 EUA | 6,398,500 EUA |

The total reduction of the auction volumes due to the MSR in the period from September to December 2020 amounts to 98,425,000 EUA (EU CAP2, Germany and Poland).

EEX provides detailed information in the published auction calendar at the following link:

<https://www.eex.com/en/markets/trading-ressources/calendar>

Please do not hesitate to contact EEX Market Operations by phone +49 341 2156 222 if you have any further questions.

European Energy Exchange AG

Market Operations

Telefon: +49 341 2156-222

Fax: +49 341 2156-229

E-Mail: trading@eex.com

www.eex.com

EEX veröffentlicht den überarbeiteten Auktionskalender 2020 – Start der Versteigerungen für den Innovationsfonds

Leipzig, 01. Juli 2020

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

Die European Energy Exchange (EEX) hat in Abstimmung mit der Europäischen Kommission, den EU-Mitgliedstaaten und den EWR EFTA-Staaten, die an der gemeinsamen Auktionsplattform (CAP2) teilnehmen sowie den zuständigen polnischen und deutschen Behörden den überarbeiteten Auktionskalender für 2020 zur Versteigerung von EU Emissionsberechtigungen (EUA) veröffentlicht.

Des Weiteren hat die Europäische Kommission das Datum für den Beginn der Auktionen für den Innovationsfonds (IF) bestätigt. Ab dem 16. Juli 2020, wird die EEX daher zusätzlich bis Ende 2020 50.000.000 EUAs für den Innovation Fund im Rahmen der EU CAP2-Auktionen im Auftrag der Mitgliedsstaaten versteigern.

Der Auktionskalender 2020 wurde für den Zeitraum von September bis Dezember 2020 gemäß der Auktionsverordnung mit Bezug auf die Marktstabilitätsreserve (MSR) angepasst. Die Anpassung erfolgte unter Berücksichtigung der im Mai 2020 veröffentlichten Gesamtmenge der im Umlauf befindlichen Emissionsberechtigungen (TNAC) für das Jahr 2019.

Die nachstehende Tabelle zeigt die angepassten Auktionsvolumina für den Zeitraum **September bis Dezember 2020**:

| | EU CAP2 | DE | PL |
|------------------------|----------------|---------------|---------------|
| Volumen pro Auktion | 3.952.000 EUA | 2.593.000 EUA | 6.398.500 EUA |
| Volumen letzte Auktion | 3.959.500 EUA | 2.598.500 EUA | 6.398.500 EUA |

Die gesamte Reduzierung der Auktionsvolumen über alle von EEX durchgeführten Auktionen im Zeitraum September bis Dezember 2020 durch Anwendung der MSR beträgt 98.425.000 EUA.

Detaillierte Informationen veröffentlicht die EEX im Auktionskalender unter folgendem Link:

<https://www.eex.com/de/maerkte/handel/kalender>

Für Fragen steht Ihnen die EEX-Marktsteuerung gern unter Tel. +49 341 2156 222 zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

European Energy Exchange AG

Market Operations

Telefon: +49 341 2156-222

Fax: +49 341 2156-229

E-Mail: trading@eex.com

www.eex.com